
充电器类目亚马逊要办理UL62368-1流程

产品名称 充电器类目亚马逊要办理UL62368-1流程

公司名称 深圳市讯科标准技术服务有限公司营销部

价格 .00/个

规格参数

公司地址 深圳市宝安区航城街道九围社区洲石路723号强
荣东工业区E2栋二楼

联系电话 0755-23312011 18002557368

产品详情

 meet specifiedcertification standards. Note that Amazon may remove your sellingprivileges for failing to meet these
standards. To sell theseproducts on Amazon, you must apply by submitting the followinginformation to electronics-
safety@amazon.com:

Company name

Seller/Vendor ID

Email address

Phone number

A list of ASINs you are applying to sell

A document confirming that your product was tested according tothe standard listed in the following table by a
laboratory that iscertified to the ILAC ISO 17025 standard: Product CertificationRequirement

Laptop Battery UL 2054 or UL 1642

Cellular Phone Replacement Battery UL 2054 or UL 1642

Laptop Charger and Power Adapter UL60950-1分享/UL62368-1分享

Cellular Phone Wall Charger UL60950-1分享/UL62368-1分享

Cellular Phone Car Charger UL2089分享

也就是说笔记本电池/手机电池要符合UL 2054 或UL 1642分享标准分享！手机充电器/电源适配器要符合U



L60950-1的标准分享！车载充电器要符合UL2089的标准分享！

家用电器UL60335分享，IT类产品UL60065分享，数据线UL9990分享，车充UL2089分享/充电器UL60950分
享/电池UL2054/UL1642分享等办理流程：

1.填写申请表，

2.提供产品的资料，

3.寄样品，

4.测试OK，

5.出UL报告/分享。

费用：根据实际情况评估！
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